
厦门委托函也门领事馆加签新资讯

产品名称 厦门委托函也门领事馆加签新资讯

公司名称 深圳市杰鑫诚信息咨询有限公司销售部

价格 992.00/份

规格参数

公司地址 深圳市罗湖区东晓路3063号新丝路时尚文创园B
栋1楼

联系电话  15913941040

产品详情

也门领事馆加签新资讯？不知道怎么办？办理热线：15913941040
程丹；所需材料简单，不成功不收费！多年使馆认证办理经验，为您解决各种认证疑难；

  

联系人：程丹   15913941040  QQ：2623880699

Xiamen Entrustment Letter Endorsed by the Yemeni Consulate厦门委托函也门领事馆加签

In international trade, customers in some countries and regions require foreign-related commercial documents or
orders (such as certificates of origin, commercial INVs, bills of lading, packing lists, insurance policies, Contracts,
business licenses, etc.) must be endorsed by the Chinese Ministry of Foreign Affairs and foreign consulates in China.
According to the application of the majority of foreign trade companies and enterprises, they can apply for the
consulate endorsement of foreign-related commercial trade documents or documents.

 

The purpose of consulate endorsement:

To enable notarization/books or related documents issued by one country to be recognized by the relevant authorities
and have legal effect in the territory of another country, so that the legal effect of the documents will not be affected by
doubting whether the signature or seal on the document is true.

How to do the application-the consulate endorsement?

Applicants who have already registered with the CCPIT Office-Limited Certificate of Origin must fill in the "Agent
Consulate Endorsement Application Form" and submit the documents that need to be signed at the CCPIT Office-



Limited Consulate. Applicants who have not registered with the CCPIT Office-Limited Certificate of Origin also need
Submit personal identification (or passport), unit introduction letter, business license and other supporting evidence
deemed necessary by the CCPIT. For documents processed in the form of "International Commercial Certificate", the
"Application Form for International Commercial Certificate" must be filled in separately and a valid business license
shall be provided.

在国际贸易中，一些country和地区的客户根据本国的法律或规定要求中国外贸公司、出口企
业提供的涉外商业文件或单（如原产地证明书、商业INV、提单、装箱单、保险单、合同、营 业执照
等），需经中国外交部和外国驻华领事馆办-理领事馆加签。根据广大外贸公司和企业的
申请，可以为他们代理申请涉外商业贸易文件或单证的领事馆加签业务。

领事馆加签的目的：

使一国出具的公证/书或有关文书能在另一国境内被有关当局所承认且具有法律效力，不致
因怀疑文书上的签名或印章是否属实而影响文书的法律效力。

申请单位如何办-理领事馆加签？

已在贸促会办-理原产地证注册的申请单位需填写《代理领事馆加签申请表》，提交需要办-
理领事馆加签的文件，未在贸促会办-理原产地证注册的申请单位还需提交个人的 明（或护*照）、单位
介绍信、营业执照及贸促会认为有必要提供的其他佐证。对于以“国际商事证明书”形式办-
理的文件，须另外填写《办-理国际商事证明书申办表》，提供有效的营业执照。
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